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ŠTEFAN DOLEJŠI JE BIL PREDSEDNIK ŠŠK-ja V ŠTUDIJSKEM 
LETU 1 9 6 4 / 1 9 6 5 . DANES JE LASTNIK FIRME DOLEJŠI -
MODNI GUMBI D.O.O. S SEDEŽEM V PODLOGU PRI ŠEMPETRU. 

IMISMO SE DOBIVALI V GOSTILNAH, TUDI ČASA 
NI BILO - RAČUNAJTE, DA SEM DIPLOMIRAL V 
DVEH LETIH! 

V KAKŠNIH RAZMERAH STE PREVZELI PREDSEDNIŠKO 
FUNKCIJO? 

• d koga sem funkcijo prevzel in komu sem jo predal, se 
ne spomnim. Mislim pa, da je bila prej v klubu kriza, nekako 
je zamrl, nikogar ni bilo, ki bi prevzel to funkcijo. 

I N VAŠA GENERACIJA JE KLUB ZNOVA POSTAVILA NA NOGE? 

Jaz sam nisem imel nekega širokega prijateljskega za-
ledja. To je verjetno tudi razlog, zakaj se ne morem nikogar 
spomniti. Iz Šoštanja sem edini od fantov odšel na učitelji-
šče v Celje, ki je trajalo pet let. Nato pa sem odšel na poli-
tično šolo v Ljubljano, ki je trajala dve leti. 

V Celju sem imel veliko dela. Zjutraj ob štirih sem odšel 
na vlak in šele ob enajstih zvečer sem prišel nazaj domov. 
Tako sem se po dveh letih odločil, da grem živet v internat. 
S tem pa sem izgubil tudi šoštanjsko klapo z vlaka. Ker je uči-
teljišče trajalo pet let, sem v Ljubljani izgubil tudi generacijo. 

Klapa pa je bila še kako pomembna: Velenjčani so bili v 
enem vagonu, Šoštanjčani v drugem in med njimi je bilo ne-
ko rivalstvo - besedno, športno (košarka, rokomet]. 

Kot kadrovska šola smo se v Velenju sestajali na dva ali 
tri mesece. Takrat je bil kadrovski sekretar Ivo Jamnikar. 
• n je nabral skupaj študente in jim razložil, kako stvari po-
tekajo in kaj se dogaja. 

Mislim, da so me iz partije zadolžili, naj pomagam in 
postavim študentski klub na noge. Nismo se dobivali v go-
stilnah, tudi časa ni bilo - računajte, da sem diplomiral v 
dveh letih! 



VENDAR STE IMELI OPORO PRI STAREJŠIH ŠTUDENTIH? 

Ko sem bil še v Šoštanju, kot dijak in še prej, se spom-
nim polno imen takratnih študentov: Matjaž Kmecl, Ivo 
Repnikar (danes predavatelj na EF), Anton Nantek (RTV), 
oba Medica ... To je bila prva generacija. 

Ko sem začel hoditi z vlakom v Celje, sta se oblikovali 
dve skupini: v Velenju je bil Peter Kodela, z mojo generacijo 
njegova sestra Anča, in dvojčici Pipuž, Meh ... V Šoštanju 
je bila druga garnitura: že pokojni Bogdan Menih (morda bi 
on lahko bil predsednik), Beno Lukman (danes v Ljubljani na 
Ministrstv za zunanje zadeve), oba De Costova, Elza Kosi, 
poročena Krpač, Andrej Naraločnik, Rafko Berločnik, Mile-
tič, Maruša Trampuž. 

Tretja generacija - moji vrstniki iz Šoštanja so bili Valter 
Pirtovšek, Janez Navodnik, Jože Tekavc, Metka Horvat, 

•poročena Štor, Janez Erhart, Slavko Tevž. 

VERJETNO STE ORGANIZIRALI PODOBNE AKCIJE KOT VAŠI 
PREDHODNIKI: AKADEMSKI PLES ITD.? 

Brucovanje smo skupaj z akademskim plesom pripravili 
na osnovni šoli MPT. Na RTV v Ljubljano sem odšel po so-
glasje, da nam je prišel pet Pero Dimitrijevič. On je pripeljal 
tudi Ivanko Kraševec. 

Moje prvo brucovanje je bilo še v dijaških letih, ko je ime-
la brucovanje sestra Maruša. Jaz pa sem hodil zraven za-
to, ker je mama rekla, da lahko potem Maruša ostane dlje. 

Organizirali smo tudi posvetovanje med študenti in obči-
no. To smo zelo dobro izpeljali. Najmanj enkrat smo se dobili 
v Žgankovi pisarni, prišlo nas je bilo približno 15 študentov. 

Jeriha, ki je bil idejni vodja Velenja, je bil nekaj časa v 
službi pri 2ganku na Rudniku, potem pa je šel v Gorenje. 
Vse, kar je Atelšek (Ivan Atelšek je ustanovitelj in dolgoletni 
generalni direktor tovarne Gorenje - op. ur.) povedal za jav-
nost, mu je prej pripravil Jeriha. On je bil siva eminenca, ki 
je tuhtal in razmišljal. 

Jeriho je zanimalo, kaj počnemo študentje. Naša ideja 
je bila, da bi velenjska občina v Ljubljani za šaleške študente 
zgradila en blok. 



Jeriha nas je spraševal, kako kaj prijateljujemo z drugi-
mi v Ljubljani, s študenti iz neuvrščenih držav, ki jih je bilo 
takrat v Ljubljani precej. Povedali smo mu, da nič kaj, da 
imajo oni denar in ga zapijajo, mi pa moramo študirati. Je-
riha pa je dejal, da so to sinovi kraljev in ambasadorjev, ki 
bodo v svojih deželah prišli na visoke položaje. In k njim se 
bomo lahko kasneje obrnili, če bomo potrebovali kakšne in-
formacije. 

KJE STE SE ZBIRALI, KJE SO BILI SESTANKI? 

Ko sem bil jaz predsednik, se nismo toliko zbirali v go-
stilnah, čeprav smo se tudi prej morali oz. je morala biti 
neka skupina, ki se je zbirala Pod lipo, sicer jaz za to ne bi 
vedel. Saj nekaj sestankov smo imeli Pod lipo, če pa so bili 
v Velenju, so bili v skupščinski dvorani. 

Kot klub smo seveda apelirali za čisto študentske stvari 
kot so štipendije ... Nismo zganjali kakšne revolucije. Mora-
mo vedeti, da je Velenje strahovito hitro raslo. Potrebe po 
kadrih so bile gromozanske. Tisti, ki so študirali, so gotovo 
dobili službo. Štipendijo sem dobil tako, da je predstavnik 
mladine prišel na učiteljišče v Celje in mi dejal, da so ugoto-
vili, da izpolnjujem vse pogoje za študij na politični šoli. 

KAKŠNA JE BILA ORGANIZIRANOST ZNOTRAJ KLUBA? 

Imeli smo predsednika in prav gotovo tudi blagajnika. 
Kot predsednik nisem imel neposrednega opravka z denar-
jem, je pa moral biti nekdo, ki je za skrbel pošiljanje pisem, 
vabil itd. Vsako leto pa je občinski proračun namenil nekaj 
denarja tudi klubu. 

ŠTUDENTI O GOSPODARSKI 
REFORMI 

O b č i n s k i o d b o r S Z D L V e l e n j e j e 
o r g a n i z i r a l r a z g o v o r s Š t u d e n t i o g o -
s p o d a r s k i reformi. R a z g o v o r a , k a t e -
r e g a j e v o d i l t o v a r i š F r a n c P r i s t o v -
šek , s e j e u d e l e ž i l o 56 š t u d e n t o v iz 
v e l e n j s k e o b č i n e . 

Š t u d e n t i so s e m e d d r u g i m z a n i m a l i 
k a k o b o d o g o s p o d a r s k i u k r e p i v p l i -
va l i n a n j i h o v ž i v l j e n j s k i s t a n d a r d in 

š t u d i j . N a p o s v e t u so bili m n e n j a , d a 
b o d o m o r a l i š t i p e n d i t o r j i v a l o r i z i r a t i 
š t i p e n d i j e . T o d a omenjeno v a l o r i z a -
c i j o j e t r e b a p o v e z a t i z o s t r e j š i m i 
z a h t e v a m i g l e d e r e z u l t a t o v pr i š t u -
d i j u . 

G o v o r i l i s o t u d i o d e l u Š a l e š k e g a 
š t u d e n t s k e g a k l u b a in s k l e n i l i , da bo -
d o imel i o k t o b r a o b č n i z b o r . 

Članek, objavljen v Šaleškem rudarju 23.9.1965. 



Sestanek aktiva zveze komunistov ŠŠK v stavbi sodišča I. 1 982. 

KDAJ V LJUBLJANI DOM 
ZA ŠTUDENTE VELENJSKE 
OBČINE? 

Eno od brucovanj na osnovni šoli Miha Pintar Toledo. 
Od desne proti levi: Maruša Dolejši, Dušan Trampuž, Venčeslav Tajnik, 

Cica Tajnik (prej Sever], Stane Petrič, Milena Petrič, Štefan Dolejši. 


